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Udvalget for Landdistrikter og Øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr.
del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni

Spørgsmål nr. 40:

Hvornår er ministeren blevet opmærksom på, at der ville mangle midler både iforhold til almindelige 
LAG-sager og V-sager, hvor LAG’erne har kunnet ydesupplerende 
skudsordninger?

Svar:

For så vidt angår almindelige LAG
hvoraf det fremgår, at projektansøgninger indstillet via lokale aktionsgrupper inden for de 
projektrammer, og som i øvrigt opfylder kravene for tilskud, er sikret tilsagn om tilskud.  Der er således 
ikke tale om, at der mangler midler til projektansøgninger, der er indstillet inden for de udmeldte pr
jektrammer.

De såkaldte V-sager, som er en del af Grøn Vækst aftalen, hører ind und
svarsområde. Som det også fremgår af svaret på 
ningsfristens udløb den 1. juli foretaget en opgørelse over ansøgningsmængden, og på den 
har man konstateret, at det ansøgte beløb oversteg de midler, der var afsat i programperioden. Det er 
imidlertid lykkes Fødevareministeriet at tilvejebringe ekstra EU
LAG-ansøgninger, således at der kan gives t

hvervstyrelsen vil derfor genoptage tilsagnsgivningen til disse sager efter årsskiftet.
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Udvalget for Landdistrikter og Øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr.
stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V)

Hvornår er ministeren blevet opmærksom på, at der ville mangle midler både iforhold til almindelige 
sager, hvor LAG’erne har kunnet ydesupplerende EU-medfinansiering til andre ti

For så vidt angår almindelige LAG-sager skal jeg henvise til mit svar til ULØ spørgsmål 39, alm. del,
jektansøgninger indstillet via lokale aktionsgrupper inden for de 

projektrammer, og som i øvrigt opfylder kravene for tilskud, er sikret tilsagn om tilskud.  Der er således 
ikke tale om, at der mangler midler til projektansøgninger, der er indstillet inden for de udmeldte pr

er en del af Grøn Vækst aftalen, hører ind under fødevareministe
svarsområde. Som det også fremgår af svaret på ULØ spørgsmål 39, alm. del, er der efter ansø
ningsfristens udløb den 1. juli foretaget en opgørelse over ansøgningsmængden, og på den 
har man konstateret, at det ansøgte beløb oversteg de midler, der var afsat i programperioden. Det er 
imidlertid lykkes Fødevareministeriet at tilvejebringe ekstra EU-midler, der kan finansiere de ekstra 

ansøgninger, således at der kan gives tilsagn inden for de i aftalen afsatte midler.

hvervstyrelsen vil derfor genoptage tilsagnsgivningen til disse sager efter årsskiftet.

Med venlig hilsen

Carsten Hansen

Dato:

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 40 ULØ, alm. 

Hvornår er ministeren blevet opmærksom på, at der ville mangle midler både iforhold til almindelige 
medfinansiering til andre til-

til ULØ spørgsmål 39, alm. del,
jektansøgninger indstillet via lokale aktionsgrupper inden for de udmeldte 

projektrammer, og som i øvrigt opfylder kravene for tilskud, er sikret tilsagn om tilskud.  Der er således 
ikke tale om, at der mangler midler til projektansøgninger, der er indstillet inden for de udmeldte pro-

er fødevareministerens an-
, er der efter ansøg-

ningsfristens udløb den 1. juli foretaget en opgørelse over ansøgningsmængden, og på den baggrund 
har man konstateret, at det ansøgte beløb oversteg de midler, der var afsat i programperioden. Det er 

midler, der kan finansiere de ekstra 
ilsagn inden for de i aftalen afsatte midler. NaturEr-

hvervstyrelsen vil derfor genoptage tilsagnsgivningen til disse sager efter årsskiftet.
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